
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 

Dato: 24-05-2022 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær Mette Roed Høg, Lars Nicolaisen, 

Steffen Holm Witsø, Vivi Brit Nielsen, Jane Dollerup Rasmussen, Thomas Brink Slothuus, Mads Prytz, 

Maya Molhim, Christian Vejen Eriksen, Ulla Lassen og Birgit Dyngby 

Fraværende: Ferie: Ulla Lassen, Kursus: Christian Vejen Eriksen, Thomas B. Slothuus, Jane Dollerup Rasmussen 

Afbud: Vivi Brit Nielsen 

Sted: Lokale 21 

Referent: Birgit Dyngby 

 

1) Nyt fra ledelsen, medarbejdere og elevrådet (ca. 10 min) 

Elevråd: Der er indkøbt airhockeyborde, og rutschebane er bestilt.  

Medarbejdere: Intet nyt 

Ledelsen: Intet nyt 
 

Referat  

2) Status omkring LEAPS  

Referat Christina opfordrer til flere legatansøgninger 

 

Birgit oplyser at tildelingen til Sønderskov-Skolen er sammenlignelig med andre skoler i 

kommunen, og kommer med eksempler på forskellige projekter der er blevet til noget.  

 

Der efterspørges hvor meget LEAPS koster, hvilket løst udregnes til ca. en halv lærerstilling.  

 

Thomas efterspørger åbne miljøer og samlingsrum for eleverne, i tråd med tankerne bag LEAPS. 

 

Der opleves blandt medarbejderne at værksteder kunne styrke undervisningen. Endvidere ønskes 

det at opsøge mere støtte fra KATA-fonden 

 

 

 

3) Evaluering af forældrearbejdsdagen 

Referat Organiseringen bør være strammere, da flaskehalse giver stop af momentum.  

 

4) 

 
Byordning for udskoling 

Referat Gennemgået i et andet punkt 

5) Lejrskoler og betaling - se bilag 

 

Referat Udsat 

 

6) Tilbagemelding omkring LEAPS-konferencen d. 17. maj 

Referat Gode tilbagemeldinger på oplæg og harmoniorkestret.  

 

  



7) Nyt fra elevrådet angående udeordning og 10 minutter på egen plads 

Referat Elevrådet har arbejdet med forslag til ændringer (bilag udleveret på mødet) 

 

Argumenter gennemgået 

 

De 10 minutter er finansieret af undervisningstiden, og er at betragte som undervisning. Birgit 

uddyber at det er tid til fordybelse af hensyn til elever med udfordringer i spisesituationen. Det 

uddybes også, at skolen har ansvar for eleverne i hele undervisningstiden, også selvom 

forældrene giver tilladelse til andet.  

 

Det aftales at evaluere ordningen for de 10 minutter på næstkommende LMU. Christian evaluerer 

med udskolingsteams, og emnet tages op igen på skolebestyrelsesmødet 21/6 - 2022. 

 

Birgit oplyser at købmanden (Lone) ikke ønsker at have besøg af skolens elever, men at hun 

gerne vil arbejde med at oprette en bod på skolen, hvor eleverne kan købe mad.  

Ledelsen og sundhedsudvalget arbejder videre med elevernes bilag med argumenter.  

  

8) Sparekatalog fra Sønderborg Kommune 

Referat Konsekvenser for Sønderskov-Skolen gennemgået og drøftet 

 

Der indkaldes til ekstraordinært bestyrelsesmøde 31/5 kl. 17 

  

9) Evt. 

Referat Der er aftalt besøg fra UCN ultimo september. 

 

 

Venlig hilsen Jeppe og Birgit 


